齋舍	清齋
Dorm	Dormitory Tsing
地點	清齋 地下室洗衣房
Location	Laundry room in the basement of Tsing Dorm
時間	放入時間: 6月14日起
Time	取回時間:9月7日前
	From June 14 th to September 7 th
說明	1.本區域僅供「113學年度下學期有住清齋」或「114學年度上學期有住
Description	清齋」之齋民擺放。
	2. 請將物品裝箱或捆綁包裝好,每件物品都需明確標示「姓名」、「學號」
	及「連絡電話」。
	3. 本區域僅提供存放空間,住宿組與齋團隊不負保管責任,因此請謹慎考
	慮存放物品,若有遺失、損壞等一律不負責。
	4. 住宿組及齋團隊有權清除以下違規物品:
	(1) 非開放期間所擺放之私人物品。
	(2) 非開放對象所擺放之私人物品。
	(3) 擺放之物品未標明所有者資訊(含字跡潦草無法辨識者)致使無從查
	證物品主人。
	15 點,立即退宿並沒收宿舍保證金。
	A. This area is designated for Tsing Dorm residents who lived in the dormitory
	during the Spring 2025 semester or during the Fall 2025 semester.
	B. Please pack items in boxes or bundles. Label each item with your name,
	student ID, and phone number. C. This is a self-storage area. The Housing Office and Tsing Dorm Team are not
	responsible for any loss or damage.
	D. The Housing Office and Tsing Dorm Team may remove:
	a. Items stored outside the allowed time.
	b. Items from non-eligible persons.
	c. Items without clear owner info or illegible labels.
	E. Do not take others' items. Theft will lead to 15-point deduction, immediate
	eviction, and deposit forfeiture.

4	
齋舍	學黨
Dorm	Dormitory Shiue
地點 Location	 B 棟信箱間右內室(左側為三手回收區,無開放置物) C 棟信箱間左內室(右側為簡易廚房,無開放置物) D 棟信箱間左內室 Building B: Inner room on the right side of the mailbox area Building C: Inner room on the left side of the mailbox area Building D: Inner room on the left side of the mailbox area
時間	● 放入日期:2025/6/1 開始
Time	● 取回日期:2025/9/1前
	 Storage Start Date: From June 1, 2025 Pick-up Deadline: Before September 1, 2025
說明	開放對象: 113 學年第2 學期學齋齋民
Description	A. 請將個人物品妥善包裝成箱。每人至多限放 3 箱,大型物品如床鋪或行李箱等,每件相當於一箱。 B. 每件物品上務必明確標示「姓名」、「學號」及「連絡電話」。 C. 請將物品放置於上述區域,齋團隊有權將非置物區內物品清除。 D. 請注意寄物開放日期,於非開放期間(6/1 前、9/1 後)齋團隊有權將置物區內之物品清除。 E. 置物區內無監視系統,請勿放置貴重物品與電器,齋團隊與住宿組不負任何保管與遺失責任。 Eligibility: Dorm residents of the 2nd semester, Academic Year 2025 A. Please properly pack your items into boxes. Each person may store up to 3 boxes. Large items such as bedding or suitcases will each count as one box. B. Each item must be clearly labeled with your name, student ID, and contact number. C. Please place your items in the designated storage areas. The dorm team reserves the right to remove any items placed outside the designated zones. D. Be mindful of the official storage period. Items placed before 6/1 or after 9/1 may be removed by the dorm team. E. There is no surveillance system in the storage area. Please do not store valuables or electronic devices. The dorm team and Housing Office are not responsible for any loss or damage.

	aggage placement measure for residents during summer
齋舍	儒黨
Dorm	Dormitory Ru
申請資格	1. 本學期(113 學年)為儒齋齋民
Eligibility	2. 下學期(114 學年)擁有儒齋住宿權的齋民
	3. 符合上述其中一點且無暑宿
	 A. Resident of Ru during the current semester (Academic Year 2024) B. Resident with guaranteed housing in Ru for the next semester (Academic Year 2025) C. Meets one of the above and doesn't need summer housing
地點	A、B 棟信箱間
Location	Mailbox room of buildings A and B
時間	開始放置時間:2025.06.03
Time	
, inne	領取截止時間:2025.09.07
	From June 3 rd to September 7 th
說明	1. 領取截止時間結束後未領取物品者,齋團隊有權將置物區物品全數
Description	清除。
	】 2 . 置物區無監視系統,且放置期間無法限制人員進出,請齋民勿放置
	貴重物品以防遺失,自行斟酌置物物件。 · 齋團隊與住宿組無保管與
	遺失責任。
	3. 請將置物物品以箱子或袋子打包封箱整齊,一人可寄放最多物件為
	三件。(大型家具如床墊、行李箱等皆列為一件。)
	4. 每箱、每袋物件上須清楚標示「姓名」、「學號」、「聯絡電話」、「下
	學期住宿棟+房號」。
	A. Items not collected by the deadline will be completely removed by the
	dorm head resident team.
	 B. The storage area is not monitored by surveillance, and access cannot be restricted during the storage period. Residents are advised not to leave valuables to prevent loss and should use their discretion when storing items. The dorm head resident team and the Division of Student Housing Office are not responsible for safekeeping or any loss of belongings. C. Please pack your items neatly in boxes or bags and make sure they are properly sealed. Each person may store up to 3 items. (Large items such as mattresses or suitcases count as one item each.) D. Please label each box or item with your "name," "student ID," "contact phone number," and "your room number+dorm of next semester".

齋舍	鴻齋
Dorm	Dormitory Hung
申請資格	行李放置規劃只適用目前以及 114 學年有鴻齋床位但沒有申請暑宿之同學。
Eligibility	The luggage storage arrangement is only applicable to students who currently
	have a bed in Hung Dormitory and will also have one in the 114 th academic year,
	but have not applied for summer housing.
地點	鴻齋1樓右側交誼廳
Location	Area of the Right common room on the 1 st Floor.
時間	1. 放入時間: 6/14-6/17,每日 19:00-21:00 時。
Time	2. 取回時間: 8/18 08:00- 9/7(逾期將視同垃圾處理)。
	A. Drop-off Time: 6/14-6/17, daily from 19:00-21:00.
	B. Pick-up Time: 8/18 08:00 - 9/7 .(Items not collected by the deadline will be
=0.00	considered trash and disposed of accordingly.)
說明	1. 放置方式採先到先得。由於空間有限。我們建議所有住戶早點放一些行李,以
Description	免放不下行李。
	2. 齋團隊、住宿組和宿舍管理人員 <mark>不負責保管放置的物品</mark> ,請自行評估風險後再
	考慮是否放入。
	3. 無法配合放入及取回時間者,請勿放入。
	4. 放置行李後,大門會上鎖,待取回時間才能拿回,請勿將貴重物品放置在暑期
	5. 同學放置行李 <mark>限三件(含)</mark> 以內(一個箱子算一件、一個行李箱算一件、一台冰
	箱算一件), 行李包裝好並且寫上學號、姓名及及手機號碼, 不符合上述條件者
	將被拒絕置放。
	6. 為維護整潔,9月7日前需取回自己的物品,9月8日起齋幹部有權視同垃圾處理,
	請務必配合。
	A. Placement is on a first-come, first-served basis. Due to limited space. We suggest
	all residents to put some luggage in early to avoid not being able to put it in.
	B. The dormitory team, Division of Student Housing, and dormitory staff are not
	responsible for the safekeeping of any stored items. Please assess the risks before deciding whether to use the storage area.
	C. Students who are unable to follow the designated drop-off and pick-up times should
	not use the storage area.
	D. Once items are stored, the main door will be locked and items cannot be
	retrieved until the designated pick-up time. Please do not store any valuables,
	as you will not be able to access them during the summer. E. Each student may store up to three items (e.g., one box counts as one item, one
	suitcase as one item, one refrigerator as one item). All items must be properly packed
	and clearly labeled with your student ID, name, and mobile number. Items that do
	not meet these requirements will not be accepted.
	F. To maintain cleanliness, all items must be retrieved by September 7. Starting September 8, the dorm team have the right to treat unclaimed items as trash.
	Your cooperation is greatly appreciated.

齋舍	義齋
Dorm	Dormitory Yi
地點	義齋 3 樓齋 K 與 義齋 4 樓齋 K
Location	3F study room and 4F study room of building Yi
時間	放入時間:114年6/9至6/22(中午十二點止)
Time	取回時間:114年8/18至8/31(晚間八時前取回)
	Placing date: June 9th - June 22th 2025 (until 12:00) Collecting date: August 18th - August 31th 2025 20:00
說明	1. 僅開放義齋齋民放置。
Description	2. 請將行李包裝成箱,整齊擺放在規定空間,並清楚標示「姓名」、
	「學號」、「聯絡電話」,每人限三箱行李。
	3. 請依規定時間放置與領取行李・6/22-8/17 期間不開放領取行李。
	4. 請勿放置貴重物品,將不負任何保管與遺失責任。
	5. 未在規定時間領取的行李將由齋長清除。
	6. 齋長有權整理齋 K · 清理違規物品。
	 A. Only residents of Dormitory Yi can place their Luggage. B. Please pack your luggage in boxes, place them neatly in the designated space, and clearly label them with your "Name", "Student ID", and "Contact Number". Each person is limited to three boxes of luggage. C. Please place and pick up your luggage according to the designated time. Luggage retrieval is not available during other times. D. Please do not place valuable items here. We will not take responsibility for custody. E. Unclaimed luggage after the designated time will be removed by the dormitory administrator. F. The dormitory administrator has the right to organize and clean the study room and remove any prohibited items. room.

	禮齋
Dorm	Dormitory Li
 地點	禮齋三樓桌遊室、四樓齋 K
心細 Location	恒潔二俊来避至、四俊潔 K Board game room on the third floor and study room on fourth floor.
時間 Time	放入時間:114年6月6日起至6月22日(中午12點之前);
iiiie	取回時間:114年8月25日(早上十點)至8月31日(下午5點之
	前)。
	Placing date: 2025/6/6 to 6/22 (before 12 noon) Collecting date: 2025/8/18 (10 A.M.) to 8/29(5 P.M.)
說明	1. 暑期置物時間為 6/6 至 8/29;置物地點統一在禮齋三四樓齋 K。
Description	2. 僅提供空間讓齋民方便,不負保管、賠償的責任,請齋民謹慎考
	扈。
	3. 放置在齋K的物品請同用袋子裝好,並且每人的物品以不超過3袋。
	每袋的私人物品都應該要貼上紙,並寫上姓名、學號、連絡電話。
	(冰箱的規定比照辦理)如未遵守,齋長有權禁止放置在內,並且
	清理掉。
	4. 6/22 中午 12 點即會將齋 K 的門鎖上,暑假期間不得再進入齋 K,直
	到 9/1 才會再度開啟。注意:宿舍關閉時間在 6/22 中午 12 點。
	5. 9/14 下午五點後齋長和副齋長會將還放在齋 K 的物品清除。
	A. The placing date is 6/22 to 8/29, and the location is in board game room
	on the third floor or study room on fourth floor. B. Note that we WILL NOT take responsibility for custody.
	C. Please pack your personal belongings well and no more than 3 bags for
	one person. Label your name, student ID number, and contact number on
	each bag. (Refrigerator rules apply accordingly.) If you violate the rules, Dormitory Administrator has the right to prohibit you from placing items
	here and to remove them.
	D. The door of the Study Room will be locked at noon on 6/22, and students
	will not be allowed to enter here during the summer vacation until 8/18. Remember that the dormitory is closed on 6/22 at noon.
	E. Note that I will remove the items that are still left in the study room after
	5 P.M. on 8/29.

齋舍 Dorm	仁齋 Dormitory Jen
地點 Location	仁齋 大小齋 K、仁齋講堂 Both self-study room、Dorm Jen Hall
說明 Description	一、冰箱寄放 1. 寄放時間:6/6(五)~6/20(五) 2. 取回時間:9/1(一)前取回,若未取回則會公告於齋版,並依 宿舍規則(*1)處理。 3. 放置地點:會議室 4. 宿舍僅提供空間讓齋民方便,從開始寄放到結束取回皆不付保
	管責任,請齋民謹慎考慮。 5. 須先將冰箱 <除霜>並 < 標註下學年房號、姓名、電話號碼 >。 6. 請齋民要置放前先找齋團隊成員檢查。 二、 仁齋行李寄放登記表單
	 1. 寄放時間:6/6(五)~6/20(五) 2. 取回時間:9/1(一)前取回・若未取回則會公告於齋版・並依宿舍規則(*1)處理。 3. 放置地點:大小齋 K、仁講
	4. 宿舍僅提供空間讓齋民方便,從開始寄放到結束取回皆不付保管責任,請齋民謹慎考慮。 5. 請要置物的齋民將自己的東西包裝好、放置好,並標註 < 學號姓名 >。
	6. 有參與載營的同學會放在仁講。其餘同學則放置於大小齋 K。 7. 放置於仁講的同學需在 8/19 前取回自己的物品。 *1【國立清華大學學生宿舍規則】第六條第五款:
	宿舍公共空間(寢室以外區域)不得放置私人雜物,堆放於公共空間之私人雜物,由宿舍管理人員拍照並現地公告,自公告日起 5 個工作天後未做處理者,則由管理人員造冊及打包收存(不負保管之責),經 1 個

2025 LU	uggage placement measure for residents during summer
齋舍	實際
Dorm	Dormitory Shyr
地點	實齋 齋 K
Location	Dormitory Shyr Study room
時間	放入時間:114年6月2日至6月20日
Time	取回時間:114年8月18日至9月7日
說明	實齋行李放置表單: https://forms.gle/YqRFdiVzycF9MnTT8
Description	
	提供借放冰箱和個人雜物,恕不負任何保管責任
	齋團隊將於 5/26(一)公告申請分配之結果
	1. 放置資格: 114 上學期(2025 秋)住實齋的齋民
	2. 冰箱上必須貼上紙條並且清楚標示學號、姓名、房號、連絡電
	話。
	3. 一個房間僅有一格齋 K 位置可置放物品(含桌面、椅子、桌面底
	下的空間)。
	4. 該房「每一位」放置行李的齋民,皆須回傳放置後的「影片或照
	片」至齋團隊信箱:「學號_姓名_房號_桌號」以供審核。
	5. 若未回傳至信箱視同違規,齋團隊將公告齋版並將雜物放置在失
	物招領區,齋團隊有權對其進行回收處理或其他處理。
	6. 暑假期間不會提供任何開鎖服務,請妥善確認放入物品在暑期間
	無需使用。
	7. 冰箱請先行除霜擦乾後再放
	8. 未依齋團隊規定之取回時間取回的冰箱和個人雜物,齋團隊有權
	對其進行回收或其他處理。
	9. 如不同意以上事項,請勿申請借放。
	齋團隊信箱 : dormshyrteamwork@gmail.com

齋舍	信齋
Dorm	Dormitory Shinn
地點	信齋 C 棟 K 書中心
Location	Study room on the fourth floor in Building C
時間	放入時間:114/6/6-6/20(中午12點止)
Time	取回時間:114/8/18-8/31 (中午 12 點開始)
	Placing date: June 6th and June 20th (before 12:00 noon) Collecting date: From 12:00 on August 18th to 31th.
說明	1. 暑期置物時間從 六月到 九月;置物地點統一在信齋 C 棟四樓齋 K。
Description	2. 宿舍只提供空間讓齊民方便,不負保管及賠償的責任,請齋民謹慎
	考慮。
	3. 寄放行李前,請寄信至齋長信箱登記,並遵守齋幹部的指示。
	信箱:jonathanhsu@gapp.nthu.edu.tw
	4. 同學如需放置行李,最多為兩件箱子或者行李箱,包裝好並將學
	號、名字、電話號碼在寫在一張 A4 紙上,黏貼在欲寄放之行李。
	5. 未依齋團隊規定之取回時間取回的冰箱及個人雜物,齋團隊有權對
	其進行回收或其他處理。
	A. The summer storage period is from June to September; the storage location is uniformly located in the study room in Shinn Dormitory C building.
	B. The dormitory only provides space for convenience, but does not take
	responsibility for safekeeping, so please consider carefully. C. Before placing your luggage, please send an email to dormitory head
	residents for registration and follow the instructions of the dormitory staff.
	Mailbox jonathanhsu@gapp.nthu.edu.tw
	D. If students need to store luggage, it is strictly limited to two boxes or suitcases. Please package them well and write your student id number, name and contact information(phone number) on a piece of A4 paper,
	and stick it on your luggage.E. If the refrigerator and personal belongings are not retrieved by the specified time set by the dormitory team, the dormitory team reserves the right to recover or otherwise dispose of them.

齋舍	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
Dorm	Dormitory Shuo
地點	可 可 可 可 所 H D D D D D D D D D D D D D
Location	Dormitory Shuo B1 Study room
時間	放入日期:114/5/26 至 6/15(10:00 止)
Time	領取日期:114/8/18(16:00 始)至 8/31(10:00 止)
	Placing date: 2025/5/26 to 6/15 (10:30)
	Collecting date: 2025/8/18 (16:00) to 8/31 (10:00)
說明	1. 此區域僅供 113 學年度(本學年)住在碩齋且末申請暑宿之齋民使用。
Description	73 2. 一人僅限一格齋 K 位置·且須將物品裝箱打包·請勿散落於走道或
	是
	妨礙他人放置或搬運行李。
	│3. 須於行李貼便利貼,標註 姓名、床位及連絡電話。 │4. 齋 K 僅供寄放 行李,請勿放置貴重物品, 不負任何保管及賠償責
	4. 原 医医司放 们子,码勿放置复重物吅, 不复任内保官及知良复 任。
	5. 若未於指定時間領取,則依照清華大學學生宿舍規則第六條處理。
	6. 碩齋地下室較為潮濕,易受潮物品請勿寄放,請各位齋民仔細考
	│ 慮。 7. 不得將任何行李物品放置於一、四樓交誼廳 ,否則依照清華大學學
	8. 齋 K 於 6/22~8/17 期間上鎖,中途不開啟。
	9. 齋團隊有權整理齋 K 空間。
	10. 黨團隊保留最終解釋權。
	A. The study room is only for residents of dormitory Shuo in this academic
	year(2024-2025) who doesn't apply for summer accommodation. B. Personal belongings such as baggage and other items should be packed in a box
	or a case, and should not be placed on the aisle or any place which will block
	other people.
	C. Please leave your personal information including name, room number and phone number beside your baggage.
	D. Do not leave any valuable items here, division of student housing and the
	administration team are not responsible for any damage and loss of baggage.
	E. Any baggage left after 8/31 will be disposed according to Dorm Rules for NTHU Article 6.
	F. Basement is very humid so do not put items susceptible to moisture.
	G. Do not place any luggage or belongings in the common area on the first and fourth floors. Otherwise, it will be handled according to Dorm Rules for NTHU
	Article 7.
	H. The study room will remain locked from June 22 to August 17 and won't be
	opened during this period. I. Dormitory administration team reserves the right to arrange the study room.
	J. Dormitory administration team reserves the right of final interpretation for all
	activities.

	Luggage placement measure for residents during summer
齋舍	新齋(男生)
Dorm	Dormitory Hsin (male)
地點	新齋 C 棟地下室齋 K
Location	Basement floor of building C (Studying Room)
時間	● 放入時間:114/6/6 至 6/13・每日 13:00~17:00
Time	● 取回時間:114/8/25 至 8/31
	● Placing time: 13:00 ~ 17:00 Every day.
	• (Start from 2025 June 6 to June 13)
 說明	Claim time: 2025 August 25 ~ August 31.
雨兀 叶刀 Description	1. 放置的行李僅限於已向住宿組申請的冰箱以及32吋以下可完整閉合行李箱
Description	(一人僅限一個行李箱和一台冰箱)。
	2. 如需寄放床墊,請放進行李箱中,不接受以圖一形式寄放。
	3. 冰箱內部需淨空且除霜完畢。
	4. 放置行李時需遵守齋幹部指示,於 事先填寫 新齋放置行李切結保證書、
	寄放人資訊 放置於 B0301 信 箱 · 待齋長回信確認始可放入 。
	5. 領取寄放條,並黏於冰箱正上方 以及行李箱正上方,冰箱正上方需再貼住
	宿組冰箱申請單。
圖—	6. 新齋僅提供置放服務,不負任何保管及賠償責任。若發生淹水、竊盜、地
	震、火災等任何造成損壞、遺失或不可回復原狀之情況,一切由寄放人自
(Figure1)	行承擔。
	7. 若是放入及取出時間發生變動,齋長將以 E-mail 或新齋群組另行通知。
	A. Only luggage permitted for storage includes approved refrigerators as registered with the housing office and fully closable suitcases under 32 inches (limited to
	one suitcase and one refrigerator per person).
	B. If you need to store a mattress, please place it inside your suitcase. Storage in the form depicted in Figure 1 is not accepted.
	C. The interior of the refrigerator must be emptied and defrosted.
	D. When storing luggage, you must follow the instructions of the dormitory staff,
	complete the Hsin Dorm Luggage Storage Agreement, provide depositor information and placing in B301 mailbox. Storage is permitted only after
	receiving confirmation mail from the dormitory head.
	E. Obtain a storage label and attach it to the top of the refrigerator and suitcase.
	The refrigerator must also display the housing office's refrigerator application form on top.
	F. The Hsin Dorm only provides storage services and does not assume any
	responsibility for safekeeping or compensation. Any damage, loss, or irreparable conditions due to flooding, theft, earthquakes, fire or other incidents are the
	sole responsibility of the depositor.
	G. If there are any changes in the storage or retrieval times, the dormitory head
	will notify you via email or the Hsin Dorm group.

2023	Luggage placement measure for residents during summer
齋舍	新齋(女生)
Dorm	Dormitory Hsin(Female students)
地點	新齋 C 棟地下室齋 K
Location	Basement floor of building C (Study Room)
時間	放入行李:6月6日至6月13日、6月18日至6月22日,每日13:00~17:00
Time	取回行李:8月15日到8月24日
	Placing date : Starting from June 6 to June 13, June 18 to June 22, 13 : $00 \sim 17$: 00
	everyday
	Claim time: Starting from August 15 to August 24.
說明	1. 對象:113 學年第 2 學期新女齋齋民。
Description	2. 放置的行李僅限於冰箱、可閉合之行李箱。
	3. 每人最多放置冰箱、行李各 1 件。
	4. 放置行李時需遵守齋幹部指示,於 事先填寫新齋放置行李切結保證
	書、寄放人資訊 ,待齋長回信確認或新齋群組公布後,始可放入。
	5. 自行列印行李 寄放條,並黏於行李正上方。
	6. 新齋僅提供行李置放,不負任何保管及賠償責任。若發生淹水、竊
	盜、地震、火災等任何造成損壞、遺失或不可回復原狀之情況,一切
	由寄放人自行承擔。
	7. 切結保證書、行李寄放條檔案將公布在新女齋群組,請自行影印。
	A 51: 11:11: 5 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
	A. Eligibility: Female residents who live in Dormitory Hsin 2025 spring semester.
	B. Only suitcases, refrigerators are allowed to be placed.
	C. Every student can deposit up to 1 luggage and 1 refrigerator.
	D. Follow the dormitory cadres instructions when placing luggage, and fill in the affidavit and depositor information in advance, only can be put in after
	receiving our confirmation email or announcement on our dormitory
	group on Facebook.
	E. Print the luggage placement information and stick it on the top surface of your luggage.
	F. We are not responsible for any losses and damage due to theft, flood, fire,
	earthquake or any accidents. Please do it at your own risk.
	G. The affidavit and luggage placement will be posted in the Dorm Hsin (female students) group, please make a copy yourself.
	(1.5.1.5.1.5.1.5.) O. 5.5.) Produce in and a sopy yourself

齊舍	文齋
Dorm	Dormitory Wen
 地點	文齋齋 K
Location	The Study Center on 1F (opposite the Dance Practice Room)
時間	放入時間:6/7至6/20下午4:00
Time	
Tille	取回時間:8/18 中午 12:00 至 8/22 下午 5:00
	Drop-off: 6/7 ~ 6/20 4:00 p.m.
	Pick-up: 8/18 12:00 p.m. ~ 8/22 5:00 p.m.
說明	1. 對象:113 學年第 2 學期文齋齋民
Description	2. 僅供放置冰箱或寢具用品。
	3. 冰箱須附 113 第 2 學期寢室放置冰箱申請單,並請提早拔除電源、除霜排水,避
	免放置期間漏水、發臭。
	4. 寢具用品請用能明確辨識之大袋子包裝,一人限一袋,勿以箱子包裝。
	5. 放置物品請標示姓名、113 學年第 2 學期文齋床位、聯絡電話。
	6. 放置前須先進行申請:https://forms.gle/bHyooTTuv1RpggFXA(若空間不足將以申
	請前後為放置優先順序。)
	7. 為管理儲藏空間齋幹部會移動已借放之物品 ;未申請而擅自放入者將被挪出空
	間,若無人認領則會丟棄;物品標示不明確或表單填寫有誤皆視為未完成申請 。
	8. 文齋將於暑假期間關閉,無法自由進出提取物品,放置前請確認清楚。
	9. 由於文齋 114 學年為新生齋,請在規定期限內將東西取回,逾時未認領的物品將
	直接丟棄或開放認領。
	10. 文齋僅提供空間借放,不負任何保管及賠償責任,請自行考慮是否放置。
	A. Eligibility: Residents who live in Dormitory Wen 2025 spring semester.B. Only refrigerators or bedding items are allowed.
	C. Refrigerators must include the approved storage application form for the 113 Fall Semester . Please unplug, defrost, and drain in advance to prevent leaks or odors during storage.
	D. Bedding must be packed in a large, easily identifiable bag (one bag per person). Boxes are not allowed.
	E. Clearly label all items with your name, Dorm Wen bed number in spring semester 2025, and phone number.
	F. Submit an application before storing: https://forms.gle/bHyooTTuv1RpggFXA. (If space is limited, priority will be based on the order of application.)
	G. Dorm Wen staff may rearrange stored items. Unauthorized items will be removed;
	unclaimed or unlabeled items, or incorrect form submissions, will be discarded.
	H. Dorm Wen will be closed during summer break; items cannot be accessed during this time. Please plan accordingly.
	I. Dorm Wen will house new students in the fall semester 2025. All items must be
	retrieved by the deadline or will be discarded or made available for others to claim.
	J. Dorm Wen only provides space for storage and isn't responsible for safekeeping or compensation. Store at your own discretion.
	<u> </u>

齋舍	雅齋
Dorm	Dormitory Ya
地點	雅齋一樓及地下一樓交誼廳
Location	Saloon on the first floor and basement of the dormitory Ya
時間	放入時間:6月6日~6月19日;
Time	取回時間:8月16日~9月7日。
	Placing date: From June 6 to June 19
	Collecting date: August 16 to September 7
說明	1. 對象:本學年(113 學年)及下學年(114 學年)雅齋齋民
Description	2. 宿舍僅提供空間讓齋民方便暑期寄放物品,不負任何保管責任,損失或損壞亦不
	負賠償責任,請欲置放之齋民謹慎考慮。
	3. 請欲置物的齋民,務必將自己的物品包裝妥當,裝箱後以膠帶封好並整齊擺放。
	每箱物品均須以任一紙條標註學號、姓名及聯絡方式;若寄放床墊或冰箱,也須
	同樣貼上標註紙條。若未依規定封箱・或未標註學號、姓名與聯絡方式・將視為
	 違規・該物品將被移至失物招領區・並由齋團隊視情況予以回收或另行處理。
	 4. 每個人限放置兩箱(嚴禁放置食物、動植物、壞掉的冰箱及有異味的物品)・床墊、
	 5. 放入時間結束將關閉交誼廳並上鎖·期間內不開放拿取任何東西。開放後取回時
	間一到將不再上鎖,請自行斟酌是否放置。
	6. 欲置放冰箱者,請務必事先除霜並清空內部,以避免漏水或產生異味。
	A. Eligibility: Residents of Dormitory Ya.
	B. The dormitory only provides space for residents to store belongings during the summer. It does not take any responsibility for safekeeping and will not compensate
	for any loss or damage. Residents should carefully consider this before storing your items.
	C. Residents who wish to store their belongings must pack their items securely into boxes,
	seal them with tape, and place them neatly. Each box must be clearly labeled with a
	piece of paper showing the student ID, full name, and contact information. Mattresses and refrigerators must also be labeled in the same way. Items that are not properly
	sealed or labeled will be considered in violation. Such items will be moved to the lost
	and found area, and the dormitory team reserves the right to recycle, discard, or
	handle them in other appropriate ways. D. Each resident is allowed to store up to two boxes only. Storing food, live or dead
	animals or plants, broken refrigerators, or items with strong odors is strictly prohibited.
	A mattress counts as one box, and a refrigerator also counts as one box. Items that do not meet these requirements will not be accepted for storage.
	E. After the storage period ends, the lounge will be locked and access will not be
	permitted during that time. No items may be retrieved once the area is locked.
	Once the retrieval period begins, the lounge will be unlocked and will remain accessible. Please carefully consider this when deciding whether to store your
	belongings.
	F. Residents who wish to store a refrigerator must defrost it and empty its contents
	in advance to prevent leaks or unpleasant odors.

齋舍	慧齋
Dorm	Dormitory Huei
地點	慧齋一樓及二樓交誼廳
Location	Common room area on the 1 st and 2 nd floor
時間	放入時間:即日起至 6 月 20 日;
Time	│ │ 取回時間: 8 月 18 日至 9 月 7 日
	Placing date: from now on to June 20 th
	Collecting date: August 18 th to September 7 th
說明	1. 對象:113 學年第 2 學期慧齋齋民
Description	2. 請需要置物的齋民,將床墊等寝具用塑膠袋包裝成一件,非寢具類物品"用
	紙箱裝箱",並皆貼上包含"學號、姓名、電話、房號"的標籤再行放置。
	3. 置物區只能放包裝完整的物品,考慮需求者眾多,每人限放最多 3 件 (包
	含床墊)·
	4. 物品請由室内空間整齊擺放,齋幹部可能視情況移動或進行處理,一樓齋
	 民可寄物空間為一樓交誼廳室內規劃區域;二樓齋民可寄物空間為二樓交
	誼廳室內規劃區域。
	5. 置放區只提供置物空間,整個開放期間將不會上鎖,不會有人看管且不會
	有監視器紀錄。宿舍幹部及住宿組不負物品損壞賠償及保管責任,請齋民
	斟酌不要存放貴重物品 [。]
	6. 開放時間至開學後一週 9/7 23:59 截止,期限過後未領取之物品會依照宿舍
	規定第九條進行清理。(住宿法規第九條:暑期物品放置由各齋齋長規劃,
	惟放置之物品限開學一週內領回,逾期視同廢棄物處理。)
	7. 溫馨小提醒:
	(1) 依照以往經驗,置物區內由於擺放物品眾多及重量沉重,請考慮物品會
	有被重壓的可能包裝進紙箱,以防物品被壓壞。
	(2) 以往發生過物品失竊事件,請勿擺放貴重物品如冰箱,電扇等。
	(3) 置物區開放取物時間雖能自由取物,但非慧齋暑宿及非 114 學年齋民可
	能沒有學生證權限進入慧齋,請考量此情況安排時間取物。
	(4) 非開放取物時間皆不開放取回寄放物品,請齋民留意!

2025 Luggage placement measure for residents during summer

說明 Description

- A. Eligibility: Residents who live in Dormitory Huei 2025 spring semester.
- B. If you intend to keep your thing in the area during the period, please pack all your stuff inside a box (mattress and bed sheets should be packed into a piece with bedding bags), leave a letter of your name, student ID number, phone number and room number on it.
- C. At most 3 packages (Including beddings) are allowed for each resident.
- D. Please place your package inside the common room area. Any package placed out of the marked area will be moved by the dormitory staffs. If your room on 1st floor, you can place your stuff on common room area on the 1st floor. If your room on 2nd floor, you can place your stuff on common room area on the 2nd floor.
- E. The storage area only provides storage space, and will not be locked during the entire opening period, no one will be in charge and no monitor records will be kept. The dorm WILL NOT TAKE RESPONSIBILITY FOR CUSTODY, so please consider not storing valuables.
- F. Opening hours are closed at 9/7 23:59. Items that have not been collected after the deadline will be cleared according to Article 9 of Dorm Rules for NTHU.

G. Reminders:

- (a) To make sure your stuff will not be damaged, please pack your stuffs in thick boxes so that it can withstand heavy weights.
- (b) Do not place any valuables such as refrigerators and fans.
- (c) Although you can pick things up freely during the opening collecting hours of the storage area, if you're not reside in Dormitory Huei 2025 spring or 2024 fall semester, you may not have the student ID permission to enter Dormitory Huei. Please consider this situation to arrange time to pick up the objects.
- (d) You can't pick up your stuff during closed hours.

一	±iii abe
齋舍	静 齋
Dorm	Dormitory Jing
地點	靜齋 K 書中心
Location	Study room on the first floor
時間	放入時間:即日起到6月20日中午12點前
Time	取回時間:8月18日到9月8日
	Placing date: From now on to June 20, before 12pm. Collecting date: August 18 to September 8.
說明	1. 對象:本學年(113 學年)及下學年(114 學年)靜齋齋民。
Description	2. 宿舍僅提供空間讓齋民方便暑期寄放物品,不負任何保管責任,
	遺失或損壞亦不負任何賠償責任,請欲置放之齋民謹慎考慮。
	3. 請要置物的齋民將自己的東西包好裝箱、放置整齊,並標註「學
	號姓名及電話號碼」,每人限放置兩箱,不符合條件者將拒絕放置
	行李。
	4. 放入時間結束將關閉齋 k 並上鎖,期間內不開放拿取任何東西。
	開放取回時間一到將不再上鎖,請自行斟酌是否放置。
	5. 凡於取回時間後未領取之物品,將視同放棄領取權益,並保有該
	物品之處置權,恕不另行通知。
	A. Eligibility: Residents of Dormitory Jing in 2025 spring semester and
	fall semester. B. Note that the dorm WILL NOT take responsibility for loss and damage.
	C. If you intend to keep something in that area during the summer vacation, please pack your stuff well and mark your name, student ID number, and phone number on it. Each person is limited to two boxes. Those who can't fulfil the conditions will be refused to place luggage.
	 D. The area will be closed and locked during the vacation. During the period, it will not be open to take anything. Once the offering time is up, the study room will no longer be locked. Please consider whether to place any items by yourself. E. Any items not claimed after the designated retrieval period will be considered forfeited, and we reserve the right to dispose of them without further notice.

齋舍 Dorm	明 & 平齋 Dormitory Ming & Ping
地點 Location	無 none
	放入時間:無
 時間 Time	取回時間:無
	Placing date: none
	Collecting date: none

齋舍 Dorm	誠齋
	Dormitory Cheng
地點 Location	無 none
	放入時間:無
 時間 Time	取回時間:無
	Placing date: none Collecting date: none

齋舍 Dorm	華齋
	Dormitory Hua
地點 Location	無 none
時間 Time	放入時間:無
	取回時間:無
	Placing date: none Collecting date: none

齋舍 Dorm	信齋 A、B 棟 Dormitory Shinn Building A & B
地點 Location	無 none
時間 Time	放入時間:無
	取回時間:無
	Placing date: none Collecting date: none